
EESTI TENNISE LIIDU JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 
Sadama 5/7, Tallinn                                                           
14.09 2016 
 
Algus: 11:00 
Lõpp: 12:45 
 
OSALEJAD: 
Enn Pant 
Peter Roose 
Heino Raivet 
Toomas Kuum 
Enn Pääro 
Maret Ani 
Taavi Ojala 
Silver Vohu 
Allar Levandi 
Allar Hint (protokollis) 
Riho Kallus 
Märten Tamla 
Jana Kukk (külaline) 

 
PUUDUSID: Priit Põldoja 

 
PÄEVAKORD: 
1. Majandustegevuse ülevaade 
2. Toimkondade ülevaade 
3. Turunduskogu moodustamine  
4. Klubide vastuvõtmine liikmeks 
5. Muud küsimused 

 
1. Majandustegevuse ülevaade 
Allar Hint tegi ülevaate finatsolukorrast. 
 
Otsus:  Võtta infoks 

 
2. Toimkondade ülevaade 
Riho Kallus tegi ülevaate suvel toimunud üritustest ja tutvustas eesseisvaid turniire. 
Märten Tamla tegi kokkuvõtte noortekoondise mängijate edetabelikohtadest, Audentesest  
ja noormängijate finatseerimisvajadusest 

 
Otsus:  Võtta infoks ning koostada tegevus- ja toetusprogramm noorteklassi lõpetavatele 
mängijatele 

 
3. Turunduskogu moodustamine 
Allar Hint tutvustas ideed moodustada Turunduskogu, kuhu kuuluvad liidu toetajate 
esindajad. Kogu eesmärgiks on suurendada tennise nähtavust ja leida toetajatele head 



väljundit oma kaubamärgi tutvustamisel. 
 

Otsus:  Moodustada Turunduskogu ja väljatöötada statuut 
 

4. Klubide vastuvõtmine liikmeks 
Allar Hint tutvustas Laagri Tennisekooli, kes on esitanud avalduse astuda liidu liikmeks. 
Antud klubi täidab kriteeriumid, et saada II kategooria klubiks. 
Allar Hint tutvustas ka Pärnu Kesklinna Tenniseklubi taotlust muuta klubikategooriat II 
kategooria klubist IV kategooria klubiks 

 
Otsus: Võtta vastu liidu liikmeks Laagri Tennisekool ja määrata klubile II kategooria. 

   Langetada Pärnu Kesklinna Tenniseklubi kategooriat II tasemelt IV-le alates 1.01.2017. a. 
 Täpsustada aastamaksu tasumise korda uute klubide puhul järgnevalt: 

Kui klubi võetakse vastu esimeses kvartalis, tasub vastuvõetud klubi käesoleva aasta 
maksu 100%, II kvartalis vastuvõetud klubi tasub 75%, III kvartalis vastuvõetud k.lubi 
50% ja IV kvartalis vastuvõetud klubi jooksva aasta eest aastamaksu maksma ei pea. 

 
5. Muud küsimused 
Allar Hint tutvustas olukorda Tartus, kus MK Tenniseklubi on olukorras, et neil ei 
võimaldata broneerida vajalikus mahus väljakuid 
Otsus: Kuulata ära mõlemad osapooled ja leida lahendus, et Eesti TOP 10 mängijad 
saaksid jätkata treeninguid Tähtvere Tennisekeskuses. 


